
报名费付款方式提示 

Tips on application fee payment method  

 

在在线申请系统中，根据系统提示，在报名费支付页面上，可以选择在线支付和

凭据支付两种方式。 

You can choose either one of the two methods of Online Payment and Remittance 

Payment on the application fee payment page of the online application system. 

 

 “在线支付”方式：在报名费支付页面选择“在线支付”，使用系统支持

的银行卡（首信易支付/中国银联），填写付款信息，完成在线支付。 

Online Payment: select " Credit or Debit Card " label on the top of the 

application fee payment page, choose the type of bank card (PayEase for Visa 

Card and MasterCard/ China UnionPay), fill in the required payment information 

on the page to complete the online payment. 

 



 “凭据支付”方式：在报名费支付页面选择“凭据支付”，通过银行汇款

至以下账户后，按照提示，将汇款凭证上传至系统。若付款账户名非学生

本人，请办理汇款时在凭证备注栏输入学生护照号及姓名。 

Remittance Payment: select " Remittance " label on the top of the application fee 

payment page, upload the application fee payment receipt to the system and fill 

in the required information on the page after the bank transfer to the following 

account. 

If the payment account name is not the applicant's, please indicate the applicant's 

passport number and name in the note column of the receipt when making the 

remittance. 

境外汇款信息（美元）*电汇： 

户名：北京航空航天大学 

帐号：0200006209026400229 

开户行：中国工商银行北京东升路支行 

Swift Code: ICBKCNBJBJM 

境内汇款信息（人民币）： 

户名：北京航空航天大学 

帐号：0200006209026400229 

开户行：中国工商银行北京东升路支行 

For USD: 

Beneficiary Name: BEIHANG UNIVERSITY 

Account No.: 0200006209026400229 

Beneficiary Banker's Name: Industrial 

and Commercial Bank of China, Beijing 

Dongsheng Road Branch, Beijing, China 

Swift Code: ICBKCNBJBJM 

For RMB: 

户名：北京航空航天大学 

帐号：0200006209026400229 

开户行：中国工商银行北京分行东升路支

行 



 

 

提示： 报名费不接收现金支付；不接受微信及支付宝等第三方平台转账。 

Note:  

Cash payment is not accepted. 

WeChat, Alipay or other third-party platforms is not accepted for transfer. 


